
 

 

Overzicht moties en toezeggingen 2023 en 2018-2022 (vrs. NOV)   
Datum    Nr  Fractie

    
Inhoud   Afhandeling    PH   

231110 T1 AL De portefeuillehouder geeft aan een memo op te stellen om de 
noodzaak voor de aanschaf van een veegwagen te 
onderbouwen.  

 Mevr. Koek-
Baks  

231110  T2 NB De portefeuillehouder geeft aan, vóór de definitieve vaststelling 
van de subsidie aanvraag in december, de aanvraag oftewel 
werkplan Coherente met de raad te delen.  

 Dhr. De Jager  

231110 T3 D66  Er volgt een memo met beantwoording over wat de gevolgen 
zijn voor de culturele instellingen (o.a. muziekschool, museum 
etc.) met de bezuinigingen. De portefeuillehouder zegt toe, deze 
informatie te delen voordat de definitieve subsidiebeschikking 
gemaakt is. 

 Mevr. Koek-
Baks 

 

231102 

BURA 

 NB Kan de portefeuillehouder uitleggen hoe het komt dat wij met 
groen en bomen ruim onder het landelijke gemiddelde zitten? En 
ook bij de biodiversiteit openbare ruimte zitten we bijna 55% 
onder het landelijke gemiddelde hoe komt dit? 

Memo per mail verstuurd 8-11 
Memo's gemeenteraad 8-11 

Mevr. Koek-
Baks  

Beantwoording 
 

 

231102 

BURAP 

 

 NB De wethouder zegt toe terug te komen op de vraag wanneer het 
integraal beleidsplan jeugd komt, voor de raadsvergadering 

Memo's gemeenteraad 8-11  Dhr. De Jager 

Beantwoording 

231102 

BURAP 

 NB De fractie vraagt of het bekend is dat 30% van de huurwoningen 
aan eigen inwoners wordt toegewezen? De wethouder zegt toe 
na de evaluatie hierop terug te komen 

 Dhr. Frequin 



 

 

 

Beantwoording 

231102 

BURAP 

 

 VVD De fractie vraagt of er inzicht kan worden gegeven in de 
prioritering van de zorg. De wethouder zegt toe dat in het 
algemeen criteria/ normen en toetsing volgen 

Memo's gemeenteraad 8-11  Dhr. De Jager 

Beantwoording 

 

231102 

BURAP 

 VVD De fractie vraagt zich af hoe de OBA denkt beter te kunnen 
functioneren (betere dienstverlening te kunnen leveren) op de 
helft van de oppervlakte die de OBA gewend is 

Memo per mail verstuurd 7-11 
Memo's gemeenteraad 8-11  

Mevr. Koek-
Baks  

Beantwoording 

 
231102 

Begroting 

 

 AL 

 

 

 

D66 

De fractie Amstelland Lokaal verzoekt om een overzicht van de 
stijgende kosten bij de afvalstoffenheffing; 

De wethouder zegt toe deze voor de raadsvergadering aan te 
leveren. 

De fractie D66 verzoekt om inzicht in het hoger vaste tarief en 
het lager variabele tarief bij de afvalstoffenheffing. 

De wethouder zegt toe deze informatie aan te leveren voor de 
vaststelling van de verordening in december. 

Memo's gemeenteraad 8-11 (vraag AL) Dhr. De Jager 

Beantwoording 

 

231102  D66 Bij het onderdeel Groen lijkt het alsof in het totaliteit de 
hoeveelheid Groen nog minder wordt bovendien ontbreekt er 

 Mevr. Koek-
Baks  



 

 

Begroting 

 

een toelichting. De wethouder komt er voor de raadsvergadering 
schriftelijk op terug. 

231102 

Begroting 

 VVD 

 

 

PvdA/ 

VVD 

De fractie vraagt waarom er niet meer inzicht in het proces en en 
verbetering kan worden gegeven. 

De wethouder zegt toe dat hij erop terugkomt begin Q2-2024 

Hoe komt het dat we niet praten over bedragen onder de 
€75.000? In de financiële verordeningen in december zal e.e.a. 
duidelijk worden gemaakt 

 Dhr. Frequin 

231102 

Begroting 

 VVD De VVD vraagt zich af hoe het nu zit met de personele 
ontwikkeling van de gemeente en Duo+? De portefeuillehouder 
zegt toe een presentatie te geven in Q1-2024 

 Mevr. 
Langenacker 

231019  VVD Water- en rioleringsprogramma Ouder-Amstel 2023-2027   
De VVD geeft aan meer informatie nodig te hebben om tot een 
goed besluit te komen, d.m.v. een verschillenanalyse die 
duidelijk de verschillen over de jaren weergeeft.  

 

Wat is er verandert tussen het plan uit 2018 -2022 en het 
huidige plan met in achtneming van besluitvorming in 2022.  
Wat heeft ertoe geleid dat dit nu hoge tarieven oplevert? 

Verzoek beantwoording voor de 
raadsvergadering 31/10  

 

Memo aangeboden via iBabs 25/10  

Mevr. Koek-
Baks 

 

Beantwoording 

231019 T1 AL  De fractie Amstelland Lokaal verwijst naar de eerder 
aangenomen motie beperken lasten inwoners (12-10-2020)  

 
Roept het college op:  
• met in achtneming van de laatste informatie over 
onderhoudsplanning en de financieringsmogelijkheden te 
onderzoeken of de benodigde toevoeging aan de voorziening 
naar beneden bijgesteld kan worden;  

De wethouder zegt toe de vragen 
schriftelijk te beantwoorden voor de 
raadsvergadering 31/10  

Mevr. Koek-
Baks 

 



 

 

• de raad voor de behandeling van de begrotingswijziging in 
december 2020 te informeren over welke verlaging van de 
rioolheffing hierdoor mogelijk is 

 

En vraagt zich af hoe het kan, dat het stuk dat voorligt nagenoeg 
hetzelfde is als het voorstel van vóór de motie uit 2020 beperken 
lasten inwoners.  
  
Ook is het stuk strijdig met eerdere berichtgeving over de 
onderhoudsplanning en financiering en dat het juist wel mogelijk 
zou zijn zonder dat de lasten van de inwoners daarbij 
omhooggaan. Wat is er nu anders? 

Kan de wethouder aangeven waarom er is teruggepakt op deze 
motie? 

Beantwoording 

231019 T1 OAA Stedenbouwkundige Visie Wenckebachweg Zuid, Werkstad 
OverAmstel  
In hoeverre klopt het dat er oude foto’s zijn gebruikt in het 
huidige plan.   

De wethouder zal dit nagaan en hierop 
terugkomen.  

Dhr. Frequin 

Beantwoording 

231019  D66 D66 stelt vragen over de telslangen (meetmethode 
verkeerstelling) die op verschillende plekken in de gemeente 
liggen. Door wie wordt de locatie bepaald? 

Is de wethouder het met ons eens dat als de telslangen op 
slechts een paar meter van dergelijke obstakels liggen, de 
gemeten snelheid ongeveer 30km per uur zal zijn? 

De wethouder zegt toe de vragen 
schriftelijk te beantwoorden.  

 

Mevr. Koek-
Baks  



 

 

De afstand tussen twee obstakels is in veel gevallen aanzienlijk 
en ruim genoeg om de snelheid op te voeren tot ver boven de 
30km per uur.  

Is de wethouder het met ons een dat niet de vaak hogere 
snelheid tussen deze 2 obstakels wordt gemeten?  

Is de wethouder het met ons een dat op deze manier 
opgehaalde data derhalve een vertekend beeld geven van de 
snelheden.  

Volgens berichtgeving in het weekblad wordt de opgehaalde 
data gebruikt voor het maken van beleid.  

Is de wethouder het met ons eens dat beleid wordt gemaakt op 
basis van vertekende berichten? 

 

 

Beantwoording raadsvergadering 31 
oktober  

Beantwoording: 

231019   NB Holendrechterweg - Middenweg (vragen)  
 
Er wordt verwezen naar een periode waarin er werd gekeken of 
er een gevaarlijke situatie was, waarbij de bebouwing nog niet 
voltooid was en er nog geen verkeer was.  

 

Vervolgens werd gevraagd waarom er geen spiegels werden 
gebruikt, met het argument dat het niet zou werken vanwege het 
spiegelbeeld.  
Echter, bij de Nes aan de Amstel zijn er meerdere spiegels 

De wethouder zal dit navragen   



 

 

geplaatst die niet je spiegelbeeld weergeven en gunstig zijn voor 
de verkeersveiligheid. 

 
Waarom zou dit dan toch niet voor de Holendrechterweg op 
deze manier opgelost kunnen worden? 

230928  M
1 

 Onderhoud openbaar groen 
Roep het college op: 

- Op korte termijn in gesprek te gaan met de afdeling 
groenonderhoud om te zorgen dat bovengenoemde punten 
worden meegenomen in een verbeterd plan voor de uitvoering 
van het groenonderhoud passend binnen de huidige budgetten 
en dat de uitvoerder hierop wordt aangestuurd. 

 

 Mevr. Koek-
Baks 

230914 T1 VVD De fractie VVD vraagt naar de voortgang van het project de 
rotonde van de Jacob van Ruisdaelweg (afslag rechtsaf naar de 
Stramanweg)  

De wethouder zegt toe bij de 
eerstvolgende vergadering de VVD-
fractie blij te kunnen maken  

Mevr. Koek-
Baks 

 

Beantwoording 
Vanaf 01-11-2023 t/m 03-11-2023 wordt er gewerkt aan de verbreding van de afslag 

230706 M
2 

 Jaarstukken  
Roept het college op:  
Om te komen tot een betere beheersing van de onderbouwing 
van middelen (bestedingen en uitgaven) zodat er in de toekomst 
niet opnieuw een accountantsverklaring met beperkingen komt. 

 Dhr. Frequin 

230706 M
1 

 Motie vreemd betreffende positioneringsdocument MRA signaal 
Schiphol 
Roept het college op: 

Aandacht te vragen in de MRA voor het onderwerp Schiphol in 
relatie met de leefomgeving en daarbij er voor te pleiten om het 

  



 

 

aantal vluchten op Schiphol te verminderen ten gunste van de 
gezondheid en leefbaarheid van de bewoners in de omgeving. 

230704 T1 NB Participatienota volgt na het reces   Mevr. Koek-
Baks   

Beantwoording 

230704 T1 VVD Jaarstukken 2022  
De wethouder heeft toegezegd bij de behandeling in het najaar 
te komen met een planning betreft de scholen. 

 Dhr. de Jager 

Beantwoording  

230704 T2 GL De wethouder zegt toe bij de behandeling van de begroting, 
inzichtelijk te gaan maken wat de risico’s zijn en de effecten 
daarvan. 

 Dhr. Frequin  

Beantwoording 

230704 

 

T3 VVD De wethouder informeert de raad na de zomer over de planning 
en voortgang van de kleinere projecten.  

 

 Dhr. Frequin 

Beantwoording 

230704 T5 OAA Er zullen meetbare indicatoren worden opgenomen in de 
begroting zoals bv. vermindering co2 uitstoot en voortgang 
bomenaanplant en andere indicatoren die de raad belangrijk 
vindt.  

 Dhr. de Jager  

Beantwoording 

230704 T7 NB De geluidskaarten zullen na het reces besproken worden met de 
raad  

 Mevr. Paulette 
Koek- Baks 



 

 

Beantwoording 

230629 T2 PvdA  Toezegging - onderzoek naar de bijzondere bijstand (aantallen 
en degelijke)  

 Dhr.de Jager  

Beantwoording 

230629 M
3 

GL 
AL 
PvdA 
NB 
D66 
OAA 

Motie: Verduurzaming huizen woningbouwverenigingen 
Draagt het college op om: 

-In gesprek te gaan met woningcorporaties in de gemeente 
Ouder-Amstel, zoals Eigen Haard, om te overleggen welke 
maatregelen er nog meer genomen kunnen worden om de 
energiekosten op korte termijn te verlagen voor de bewoners 
van haar woningen, bewoners inzicht te geven in individueel 
energieverbruik en te bespreken waar de gemeente kan helpen 
om dit te versnellen (bijv. door een revolverend fonds op te 
richten) 

 

 

 

 

 

 

 

Dhr. de Jager 

Beantwoording 

230615 T1 D66 

 

Aanpak Signalen over Armoede 
over stadspas  

De PH zegt toe te kijken of de stadspas op de gemeente Ouder-
Amstel van toepassing zou kunnen zijn 

 Dhr. e Jager   

Beantwoording:  

230615 T1 D66 Bezuinigingen Coherente  

Verzoek beantwoording voor de raadsvergadering van 29 juni 
 

Begrijpt de portefeuillehouder dat het aannemen van het 
raadsbesluit er o.a. voor zou kunnen zorgen dat het voor 
Coherente moeilijker wordt om bestuursleden te vinden? 

 Dhr. de Jager  



 

 

Beantwoording 

230525  T1  PvdA  
D66  
AL  
NB  

Mobiliteitsplan:   
De portefeuillehouder zegt toe de benodigde budgetten te 
verwerken in de begroting   

  Mevr.  
Koek-Baks   

Beantwoording 
  
230516   T1   VVD   Toegezegd is dat beleid gaat komen over de maatschappelijke 

voorzieningen in de woonvisie (eind dec- begin jan 2024)   
   Dhr. Frequin   

Beantwoording: 
   
230516   T3   NB    Verzoek om te kijken naar opties om de kruising 

Holendrechterweg-Middenweg veiliger te maken, eventueel 
plaatsing van spiegels.    
Dit geldt ook voor het fietspad bij Hoger-Einde-Zuid.  

Schriftelijke beantwoording  Mevr. Koek-
Baks   
   

Beantwoording 
Voor de kruising HEZ loopt een apart evaluatie traject in samenspraak met de provincie. DUO+ heeft een verbeter voorstel opgesteld voor de 
verkeerssituatie en heeft dit voorgelegd aan de provincie om deze punten mee te nemen en te realiseren. Wethouder Koek-Baks bespreekt de zorgen 
rondom de verkeersveiligheid ook nog in een bestuurlijk overleg met de gedeputeerde.  
 
Bij de kruising Holendrechterweg-Middenweg is het zicht niet optimaal, dit komt door het hoogteverschil en het hoge groen rondom de kruising. Het 
betreft hier groen in privé-eigendom, dus het is niet mogelijk dit door de gemeente te snoeien. Ook het hoogteverschil is niet op te lossen zonder grote 
investeringen. Spiegels zijn niet gewenst, en zorgen voor nieuwe problemen zoals: 
 

• Snelheden en afstand zijn lastig in de schatten in een spiegel.  
• De situatie is lastig in te schatten doordat het beeld in spiegelbeeld is.  
• Spiegels kunnen vaak beslaan.  
• Spiegels zijn vaak het doelwit van vandalisme. 

 
Op dit punt zijn tussen januari 2014 en december 2022 geen ongelukken geregistreerd. Uit de cijfers blijkt dus niet dat het kruispunt onveilig is. Door het 
beperkte zicht is er een gevoel van subjectieve onveiligheid, maar uit de cijfers blijft dat het kruispunt objectief niet onveilig is. Het gevoel van 



 

 

onveiligheid zorgt op dit soort punten juist dat bestuurders voorzichtig zijn en extra opletten. Daarmee wordt de verkeersveiligheid vergroot. Het 
verkeerskundig advies is om geen extra maatregelen te nemen.    
230511   T2   GL   Verzoek om bij de volgende (meerjaren-) begroting, de 

financiële uitwerking toe te voegen. De portefeuillehouder zegt 
dit toe.   

   Mevr.   
 Langenacker   
   

230511   T1   AL   De portefeuillehouder zegt toe alsnog de vragen inzake 
Veiligheidsregio over het waarborgfonds, schriftelijk voor de 
raadsvergadering te beantwoorden   

   Mevr. 
Langenacker   

Beantwoording:   
 
   T4   PvdA   Extra aandacht op scholen inzake de Holocaust en de joden 

vervolging zal worden meegenomen bij de gesprekken op 
scholen     
Stvz huisvesting voor het onderwijs zal schriftelijk worden 
beantwoord   
 

   Mevr. Koek- 
Baks   

Beantwoording:     
   
   T6   NB   Verdere termijnen over dorpen vrij van vrachtwagens zullen 

schriftelijk worden beantwoord    
     

   Mevr. Koek- 
Baks   

Beantwoording:     
   
   T7   OAA   De vraag over VRA waarom niet bij Going concern in de CUP 

zal schriftelijk beantwoord worden    
   

   Mevr. Koek- 
Baks   

Beantwoording     
   
221213   M

1   
   Verzoekt het college:     

• Vanaf nu alle verkoop van gemeentelijke grond of 
vastgoed, aan de raad voor te leggen zodat de raad 
wensen en bedenkingen kan aangeven met uitzondering 
van verkoop van grond voor tuinuitbreidingen en 

   Dhr. Frequin   



 

 

nutsvoorziening wanneer de omvang beperkt is tot 
maximaal 10m2;  

Beantwoording   
 
221213   M

4   
   Verzoekt het college:    

Vanaf nu de Gemeenteraad in de gelegenheid te stellen wensen 
en bedenkingen te uitten voorafgaand aan de goedkeuring van 
dergelijke tijdelijke voorzieningen bestemmingswijzigingen daar 
waar het ingrijpende of mogelijk politiek gevoelige voorstellen 
betreft.   

   Dhr. Frequin   

Beantwoording 
 
221110   M

1   
   Draagt het college op: Zich zo spoedig mogelijk bij het ministerie 

OCW aan te melden als Regenbooggemeente Ouder-Amstel, 
met als doel de extra middelen te ontvangen ter bevordering van 
het lokaal LHBTIQ+ emancipatiebeleid en deze middelen in te 
zetten voor activiteiten rondom dit thema.     

      

Beantwoording 
 
         2018-2022 hieronder zetten met aangepaste 

portefeuillehouder   
      

Beantwoording 

211125   M
4   

   Meer Groen in DNK 1. Bij de stedenbouwkundige uitwerking als 
uitgangspunt te hanteren: a. Dat bestaand groen behouden blijft, 
tenzij dit niet past in de structuurvisie; b. Dat rekening wordt 
gehouden met de verblijfplaatsen van eventuele beschermde 
diersoorten; c. Dat ervoor zover mogelijk, evenveel kwalitatief 
groen van grote ecologische waarde terugkomt in het gebied als 
dat verwijderd wordt; d. Dat er kwalitatief hoogwaardig groen 
wordt gerealiseerd; e. Het stadspark zich, rekening houdend met 
de uitkomsten van participatie, zoveel als mogelijk richt op 
natuur en recreatie in het groen en van voldoende omvang is om 
in de behoefte te voorzien van de bewoners en bezoekers van 
ABPZ en DNK; 2. Bij de stedenbouwkundige uitwerking de 

   Dhr. Frequin     



 

 

opties te verkennen om delen van het stadspark/plangebied 
slechts beperkt op te hogen en daarmee meer ecologisch 
waardevol groen te behouden. 3. In het vervolgtraject tijdig te 
starten met onderzoek naar herplanting van bomen   

Beantwoording 

211125   M
5   

   Verzoekt het college: •Om in de stedenbouwkundige uitwerking 
van DNK de bereikbaarheid van DNK tijdens evenementen 
speciale aandacht te geven met de nadruk op: -scheiding van 
evenementen- en bestemmingsverkeer; -stimuleren van OV en 
fietsgebruik voor bezoekers van evenementen; -voorkomen van 
(parkeer)overlast in de wijk; •Om met de betrokken partijen 
goede afspraken te maken over informatievoorziening, 
handhaving en (dynamische) verkeersregeling tijdens 
evenementen; •Om de resultaten voor te leggen aan de Raad in 
het kader van de vast te stellen uitvoeringsstrategie   

   Dhr. Frequin   

Beantwoording 
 
201217   M

3   
VVD   Verzoekt het college om in gesprek te gaan   

Met de verantwoordelijk portefeuillehouder in Amsterdam om 
duidelijk te maken dat wij geen erotisch centrum nabij onze 
gemeentegrenzen willen en de portefeuillehouder te bewegen te 
kiezen voor een andere locatie   
De raad te informeren over de uitkomst van dit gesprek of deze 
gesprekken.   

   Mevr.  
Langenacker   

Beantwoording 
 
200702   M

3   
D66    
GL   

Entrada roept het college op: • Zich in de 
vervolgonderhandelingen in te spannen om de middel dure 
huurwoningen gedurende een termijn van tenminste 20 jaren na 
de eerste ingebruikname voor de daarvoor bedoelde 
doelgroepen beschikbaar te houden. • Bij de besluitvorming over 
de stedenbouwkundige visie een onderbouwing aan de raad te 
presenteren waarom zij in deze onderhandeling wel of niet 
geslaagd is in de hiervoor genoemde oproep   

   Dhr. Frequin   



 

 

Beantwoording   
 
190418      Raadsb

reed   
     
aangen
omen    

Motie vreemd woningen om zelf in te wonen   
 Roept het college op om: -Te onderzoeken welke 
mogelijkheden Ouder-Amstel kan gebruiken om woningen 
toegankelijk te houden, zoals een anti-speculatiebeding en een 
zelfbewoningsplicht. -Deze mogelijkheden voor te leggen aan de 
raad. -Dit alles te doen op een moment dat de mogelijkheid biedt 
het te laten gelden voor de ontwikkelingen bij DNK, Entrada en 
het ABP.   

   Dhr. Frequin 

 


